
13 Oktober ved Emil Andersen. 

 Formanden.  

Kødkvægblad. Mogens Stendal har lavet et stykke til bladet. 675 kr.  

Dansk kødkvæg. Valg til viking. Anders Peter prøver og kom ind.  

Søren Kørup Christensen har trukket sig så der skal findes en ny. 

Åbenhus rundt i landet.  Ingen blå avler har meldt sig til for at være vært. 

Vinterskuet er også aflyst. 

Kåring. Dansk Blåkvæg betaler for besøget. Regning sendes til Emil. 

Avlsforum Dansk kødkvæg 27 Oktober i Århus. NK og Andreas deltager. 

Så er der kommet en fratrædelse fra Jens Thaysen. Palle Larsen tager muligvis over. 

  

Dyreskuer. 

Landskuet. Samme stald som sidst men en rigtig træls placering af campingvogne. Kan kun blive bedre. 

Ærespremier. Der er vedtaget i bestyrelsen at der er en ærespræmie for hver 5 dyr.  

Der der jo også den mulighed at der fra udstiller skaffes sponser gaver. 

Vi arbejder på nye værtsgaver så sidder i med en ide så kontakt Thomas.  

Men rigtig mange dyr rundt omkring i Danmark i år. Og Roskilde kom med. Rigtig godt 

  

Økonomi. 

De første 8 måneder ser sådan ud. udgifter på 178.000kr. Indtægt på 116.000kr. Så et forbrug på 62.000kr. 
50% bedre end 2022. 

Så vi holder vores budget lige nu. 

Vi har 500.000kr på garant beviser. indtægt ca 20000kr 

 Vi overvejer en garant konto på 1500000kr der giver en indtægt på ca 20000kr. 

Vi har noget Doros x vik sæd til salg. 50 stk til 130kr. Kontakt Emil. 

Ellers er der ik meget aktivitet omkring vores sædlager 

Kontigent 1000kr. 



  

Viking. 

Jens Thaysen stopper til nytår. 

Vi havde et møde med Reni om index og nav. Vi venter stadig på at vi må sende det rundt til jer. 

Index på Dansk Blåkvæg vil falde. En stor hjælp ville være og få nogle flere vejetal ind på dyrene. Fødsel. 
200 og 365 dags vægt. 

Der bliver brugt meget Angus på første kalvskøer. En aftale mellem Viking og DC. De mener spisekvaliteten 
bliver bedre.  

Rene SDM kalve er ikke nemme og sælge mere. 

Der er set mange gode Herford og Blåkvægs krydsninger. Stor ros for det. 

Solgt ca 600000 doser kødkvægssæd i DK. 

Emil prøver og lave en bedre "stambog" på det sæd vil har så det bliver nemmere og finde de rigtige tyre.  

  

Verdens kongres 2024. 

Vi har set et program. lige så snart der kommer et ok fra Belgien kommer det i bladet. 

Ca pris her i oktober 9000 kr. pr deltager 

Vi arbejder på et blad med program og sponser. Plus meget mere. 

Vi prøver om vi kan komme ind i stalden næste år i nærheden af ringen og at det kommer til og foregå en 
masse om torsdagen.  

Dommer Niels Haulrik Kristiansen Har takket ja til og bedømme vores dyr. 

Stille Auktion. I hører nærmer om det. 

Vi vil ud og hører til nogle flere sponser og i er velkommen til og forhøre jer. Kontakt Andreas hvis... 

  

Blad.  

Et Juleblad. Så har du noget til bladet så send det til Carl inden den 1 december. 

Vi arbejder på en julehilsen. Efterårs udflugten. Dorus sæd. Index tal og nav og de danske tal. viking. 
Generalforsamling. Tilskud til kalve. Mail adresser. gårdbesøg. avlerforum. lagerlisten på tyre. 
Verdenskongres. Brev og info fra Reni. 

  



Alf Thomsen.  

Bekymringsbrev. Vi kontakter Alf og det må trykkes i bladet.  

Salg af sæd mere synlig også det fra viking 

Salg af hundyr til viking. Der skulle stå små 20 ved Viking nu. 

Nyt skyllecenter til blå dyr i Nordjylland. Jørgen Larsens søn som er dyrlæge. (vikings dyr) 

  

Kristina Kjær Vorup. 

Hun kom med ros og ris. Vi hører hende til om vi må sende det rundt sammen med dette skriv. En del af 
hendes spørgsmål kan i finde svar på her. 

Formanden kontakter Alf og Kristina om det er ok og sende rundt til medlemmerne. 

  

Referat fra Thomas 

  

 


